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ZAPISNIK 
 31. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

31. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 16. prosinca 2021. (četvrtak), s početkom u 18:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 30. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD. 1 

Predsjednik VMO Brajda-Dolac, Igor Sušić, otvorio je 31. sjednicu vijeća te pozdravio prisutne. 
 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-20 
Rijeka,  21. prosinca  2021. 

 
 
 



  

Vijeće je zaprimilo inicijativu mjesnog odbora Srdoči o povećanju prometne sigurnosti za područje 
cijelog Grada Rijeke. Inicijativa je složena u općenitoj formi budući da Grad zna probleme svakog 
mjesnog odbora, što kroz slanje tekućih mailova od građana koji pristižu, što kroz prijedloge 
komunalnih prioriteta. Ovim načinom žele potaknuti da Grad i gradske službe pridaju posebnu 
pozornost na ovu problematiku i prionu njezinu rješavanju. 

Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
AD. 2 
 
Vijeće je kratko prokomentiralo prethodnu podjelu poklon paketa djeci predškolske dobi povodom 
programa Doček djeda Božićnjaka. 
„Doček Djeda Božićnjaka“ je programska aktivnost koju Vijeće MO Brajda-Dolac provodi već dugi 
niz godina a program je namijenjen djeci predškolskog uzrasta s područja mjesnog odbora Brajda-
Dolac.  
Zbog pandemije virusa COVID 19, ovogodišnji program bio je organiziran na otvorenom prostoru, 
u parku Eugena Čulinovića, ispred prostorija mjesnog odbora Brajda-Dolac. 
Djeca i roditelji pozvani su da preuzmu poklon pakete između 16 i 18 sati, uz poštivanje svih 
epidemioloških mjera koje su trenutno na snazi. Programu se odazvalo 39-toro djece i 50 roditelja, 
korisnika programa.   
 
 

 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
 


